
 

 

 

Horizon International School 

 Dear Parent,  

 We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 

starting from Sunday 11/2/2024 during the school day hours.  

• Grades from 1 To3 Will be assessed from next week during the school regular day, Last 

day will be Wednesday14/2/2024 from 7:00 a.m. To 8:30 a.m. 

Starting from Wednesday 14/2/2024, students' written exams will start at 7:00 a.m. Students have 

to be at the school campus from 6:45 a.m.… the end of the exam will be according to the exam 

schedule. 

Kindly adhere to the following rules: 

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test 

unless they provide a permission from the Ministry of Education. 

2. The students’ dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time. 

3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments. 

4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. Pencils and Erasable Pen are not allowed.  

5. Students must wear the school uniform during the test days.  

6. Starting from 14/2/2024, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam 

time, so kindly pick up your children on time. 

• The Second semester vacation begins at the end of the exams, according to the attached schedule . 

 المكرم ولي الأمر :   

الفصلية       الاختبارات  بأن  علماً  عشر نحيطكم  الثاني  الى  الرابع  من    ر فبراي  11  الموافق   الاحد يوم  من  ستبدأ    للصفوف 

 . الدراسي   الدوام خلال  2024

واخر يوم اختبارات  ؛    ع القادم تداء من الاسبواختبارهم خلال اليوم الدراسي ابسيتم    الصفوف من الاول الى الثالث  •

    .  صباحا. 8:30الى الساعة   7وسيكون الاختبار من الساعة  2024/ 2/ 14سيكون يوم الاربعاء الموافق 

ور الساعة  حض ال  نوك ن يأعلى  حا  باص  7:00لساعة  من ا  سيبدأ الاختبار  14/2/2024الموافق    ءالاربعاابتداءً من يوم    

 طبقاً لجدول الاختبارات. ونهاية الاختبار ستكون صباحا ؛  6:45

-نرجو الالتزام بما يلي :  

 .    ة التعليماي اختبار إلا بموافقة إدار ، علماً بأنه لن يتم إعادة خلال أيام الاختبارات النهائية   والتأخير يمنع منعا باتا الغياب  -1

 ج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً. ن  ولا يسمح بخروذلك بعد انتهاء موعد اللجايع ومج لل  الطالبات موحد/  خروج الطلاب -2

 .   بة لهاوالاختبارات المطل الحاسبة في لة الآ –ب ل طالالخاصة بكإحضار الأدوات المدرسية  -3

والقلم الأزرق القابل    رصاص بة بالقلم الالكتا  ع نمي)زرق الجاف  بة بالقلم الأالثاني عشر يجب الالتزام بالكتا  الصفوف من الرابع إلى  -4

 (. الةللإز

 نؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات. -5

الطلاب   -6 عن  مسئولة  غير  االطالبات    / المدرسة  موعد  انتهاء  بالج بعد  المحدد  الحضللجان  منكم  يرجى  لاصطحاب  دول؛لذا  ور 

 محدد. ال  ئكم في الوقت أبنا

 . حسب الجدول المرفق  لاختباراتبنهاية ا الثانيتبدا اجازة الفصل الدراسي  •

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 



 

 

 

Horizon International School 

 
 

To: Grade (1E)- Girls Section   

From: Administration 

Subject: Final Exam Requirements Term (2) 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

Date Time Subject Requirements 

Wednesday 

7/2/2024 
During school day  

Social 
Studies 

Unit 4 Lessons 2, 3, 4 pp. 116- 130 

Thursday 

8/2/2024 
During school day  

لعلوم  ا
 سلامية الإ

40ص  الذكر عند دخول دورة المياه والخروج منها  

46الطهارة ص   

49النظافة ص   

12أحب الله ص   

Sunday  

11/2/2024 
During school day  Math 

Ch5-L5: Hands On: Algebra Unknown 

Ch5-L7: Choose an operation  

Ch5-L9: Algebra • Equal and Not Equal 

Ch5-L10: Facts Practice to 20 

Ch6-L1: Count by Ones to 120  

Ch6-L2: Count by Tens to 120 

Ch6- L4: Hands On Make Tens and Ones 

Ch6-L7: Hands On Tens and Ones to 100 

+ All related worksheets  

Monday  

12/2/2024 
During school day  Science 

U6 L6 -How can we save resources? (237-248) 

U7 L1-What is weather? (257-266) 

U7 L3-What are seasons? (273-284) 

 Given worksheets 

Tuesday  

13/2/2024 
During school day   اللغة العربية 

46-45-44-42ص( و)الحرف   

  53-52-50ص( جالحرف )

61-60-57ص( شالحرف )  

64-63ص التقويم التجميعي  

78-77-76-74الحرف )ض( ص  

86-85-48-الحرف )ع( ص  

عمل تذكير الفعل وتأنيثه +ورقة   

اني الحرف)ج(  ورقة مع  

Wednesday 

14/2/2024 
7:00 a.m To 8:30 a.m English 

myBook 

“Sam and Dave Dig a Hole” pp. 8- 22+ Related Booklet 

KISI 

Vocabulary p. 183 

Skills pp. 185 

Spelling pp. 142, 143, 144, 147 

Grammar  

pp. 96, 97, 98, 99, 101, 102, 103, 104 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 

 
 


